
 
Referat af bestyrelsesmøde 
19. februar 2025 kl. 19.00-21.00 
 
Deltagere: Vibeke, Helle, Morten, Sidse, Jette, Jens, Robin, Søren, 
Rasmus og Linette 
Afbud: Mads, Lars, Drew, Thomas og Oliver 
Referent: Linette    
 
Dagsorden 
 

1. Velkommen 
 

2. Nyt fra de unge 
Klanen skal være frivillige ved Ragnarok og de hjalp også til ved Museets 
arrangement den 1. februar sammen med Troppen. 
Det går godt i Klanen, og de vil gå Camønoen til sommer.   

 
3. Nyt fra gruppeledelsen 

Der var ledermøde i mandags og ledersituationen ser fornuftig ud. Der mangler 
muligvis ledere efter sommerferien, når der har været oprykning.  

Der er 13 tilmeldte til gruppeturen i maj.  

4. Nyt fra formanden 
Skorstensfejeren var forbi i mandags og Jette tog imod ham. 
Vi skal have fjerne affaldet ude på parkeringspladsen. Vibeke, Helle og Jette 
med familier lovede at fjerne affaldet kommende weekend. 

 
5. Vedr. tyverialarmer på Maglevad 

Alarmerne er opdelt i to zoner. 
Ved overnatning skal dette meldes både til brandvæsnet og til 
sikring@egekom.dk. 
Hjemmesiden og vejledningen vil blive opdateret og alle ledere informeret. 
Gruppelederne sørger for at tage kontakt til risiko- og sikringskoordinatoren, 
som vil komme og instruere os i betjening af alarmerne. 
 

6. Renovering af stuehusets 1. salen 
Der var ikke nogen ny orientering fra kommunen. 
Muligheden for at have fået fonde til at finansiere udgiften til undergulvet blev 
drøftet endnu engang. Det var vurderingen, at det ikke er muligt at få 
finansiering til ”indre dele” af en bygning. 
Det bliver ikke muligt at overnatte på 1. salen. 
 

mailto:sikring@egekom.dk


Arbejdsdelingen mellem lederne og bestyrelsen er, at lederne beslutter 
indretningen af 1. salen og bestyrelsen tager stilling til det økonomiske i den 
forbindelse. Efter en brainstorm over mulige indretninger præsenterer lederne 
et forslag til bestyrelsen på et kommende bestyrelsesmøde. Bestyrelsen ser 
gerne, at indretningen indrettes ud fra et langsigtet perspektiv.    

 
7. Forberedelse af grupperådsmøde den 24. februar. 

Regnskabet blev underskrevet af de tilstedeværende. 
 

8. Evt. 
2. marts holdes der fastelavn om formiddagen.  
Brandvæsnet kommer snart forbi og laver øvelse.  
Trygfonden, her er det endnu ikke lykkedes Rasmus at registrere 
hjertestarteren, men han forsøger igen. 
2. marts ryddes lopperummet og der holdes loppemarked. 
Fællesskabsfølelse på tværs af spejdergrupperne blev drøftet, herunder mulige 
ideer til at øge fællesskabsfølelsen i alle elementer af spejderarbejdet. 

 
 


